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Studuji VŠ a vždy jsem byl obchodem zainteresovaný a zajímal jsem se o něj. O obchodu jsem
se bavil především v rodině a okolí, protože se zde nachází mnoho soukromých podnikatelů.
Nikdy jsem nevěděl, jak s nimi vyřešit situaci, když si stěžovali na nedostatek zboží nebo na
přemrštěné ceny. Když jsem se dozvěděl o PM, byl jsem schopný pomoci svému okolí a zde se
nachází spousta možností. Vyslechl jsem jejich poptávku a informoval se na PM, kde mi
poradili, jakou firmu mám ve svém kraji za tímto účelem využít a já pak měl možnost zjistit, zda
je firma schopná uspokojit tuto poptávku. Pro mě zde byla zajištěna provize z PM, na základě
předchozí registrace.
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